
Mijn naam is en ik woon op Hee. Samen met een aantal bezorgde bewoners van

Terschelling zijn we al jaren bezig om een dance festival bij het meertje van Hee tegen te houden. Wij

krijgen steeds te horen dat het festival door moet gaan omdat er voor de jeugd op Terschelling geen

muziekfeestjes zouden zijn. Dat is echter geen argument om een dance festival toe te staan.

Ten eerste is de jeugd van Terschelling bijdehand genoeg om naar de wal te gaan als ze zin in een

festival hebben. Keus genoeg! Vaak zijn ze al aan de wal vanwege school of stage.

Ten tweede vindt zelfs Chasing the Hihat de jeugd van 18-24 jaar niet meer zielig en interessant

omdat ze nu beweren dat hun doelgroep is: “hoogopgeleide” mensen van 30-40 jaar die “niet

noemenswaardige”problemen veroorzaken.

Nou ik kan wel een tiental “niet noemenswaardige”problemen opsommen die voor Terschelling wel

degelijk noemenswaardig zijn.
*Zoals mensen die oververhit of onder invloed van drank en drugs in het diepe water van het

meertje gaan zwemmen. Het grootste deel van het meertje is 7 meter diep 1 De KNRM wil er geen

toezicht houden omdat de situatie zeer onverantwoord is.
* Of valpartijen als DUIZENDEN fietsers over 1 fietspad moeten fietsen.
*Wat dacht u van mensen die snel naar het ziekenhuis moeten (hoe vaak kan de heli vliegen?)
* 6000 mensen zijn veel en veel teveel mensen voor een natuurgebied waar officieel 500 mensen

mogen komen. Erger nog 6000 mensen passen niet eens allemaal rond het meertje!

*Dan de grote overlast van het gedrag van al die mensen door drank- en drugsgebruik (want dat

hoort nu eenmaal bij een dancefestival)
*Het dancefestival verjaagt de vele gasten die in september naar Terschelling komen voor de rust

en ruimte.
*De onherstelbare schade die mensen aanrichten als ze om24.00 uur geen zin hebben naar bed te

gaan en dan de naastgelegen kwetsbare duinen intrekken om daar verder te feesten, vuurtje te

stoken enz.
*Qf de schade die duizenden feestende mensen in de natuur bij de podia veroorzaken. Chasing the

Hihat beseft dit ook en wil die schade afkopen door voor iedere bezoeker 1 euro te schenken aan

bomen die aan de wal geplant gaan worden. Dus door op Terschelling de natuur te vertrappen en de

dieren te verjagen, denken ze dat ze dat kunnen compenseren door aan de wal een paar bomen te

planten
* Het volgende probleem is natuurlijk al het afval dat duizenden mensen achterlaten in het meertje,

op en langs het fietspad, zandpad, naastgelegen duinen en in de rookzones (want ze willen geen

peuken opruimen —huisregel 1.7)
*Dan te bedenken dat er 20 vrachtwagens vol podiumdelen en geluidsapparatuur worden

aangevoerd om in de natuur te plaatsen! Wat een geweld!
*Dan is er natuurlijk ook nog lichtoverlast (lichtshows, extra verlichting)
* en geluidsoverlast (zoveel herrie in een stiltegebied is toch ongelooflijk!)

Daarom vraag ik met klem:Alstublieft gemeente geef geen toestemming aan zo’n hoog risicovol

evenement met zoveel problemen. Ook niet voor 1 jaar. Want ik weet nu al hoe zo’n evaluatie gaat;

de dingen die niet goed zijn gegaan daar worden aandachtspunten van gemaakt, daar wordt een dik

rapport over geschreven en de Organisatie komt het jaar erna gewoon weer met een paar duizend

mensen meer.



ik wil uw aandacht ook nog even vestigen op een flinke adder onder het gras. In de huisregels van

Chasing the Hihat is de allereerste regel dat Chasing the Hihat niet voor schade verantwoordelijk kan

worden gehouden. Als de gemeente wel alle vergunningen afgeeft, kan de gemeente dan

aansprakelijk worden gesteld voor schade (materieel of fysiek)? Omdat het fietspad inderdaad

ontoereikend was, of het duinmeertje inderdaad te diep en te koud was, of dat mensen inderdaad te

lang op een heil moesten wachten enz. Dat kan aardig in de papieren lopen.

De raadsleden vertegenwoordigen de burgers. Zolang als er discussie is geweest over de vraag of het

dance festival wel of niet kan doorgaan, zolang heeft de gemeenteraad hier over gezwegen. Dat is

niet goed! Burgers willen weten wat de verschillende leden van de raad van dit onderwerp vinden.

De bewoners hebben duidelijk uitgesproken dat ze GEEN dancefestival in de natuur van Terschelling

willen. Volgende maand zijn er verkiezingen. Nu willen wij (de burgers) graag horen hoe de

raadsleden er over denken, zodat wij bij de verkiezingen voor een nieuwe gemeenteraad daar

rekening mee kunnen houden. Raadsleden, maak gebruik van de laatste mogelijkheid voor een

openbaar debat! Stel het als eis in het presidium. Daar zijn jullie de baas over de raadsagenda.

Mag ik u veel wijsheid toewensen bij al uw beslissingen en hou het logo van Terschelling (eiland van

rust en ruimte!)als basis!


